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Schriftelijke  vraag  vanwege  de  heer  Gilles  Verstraeten  betreffende  de  sociale  woningen  in
Anderlecht.

Geachte,

Mijn vragen:

1. Hoeveel sociale woningen zijn er in Anderlecht? Hoeveel procent is dat van het totale aantal
woningen in de gemeente?

2. Hoeveel sociale woningen zijn onbewoonbaar verklaard? Hoeveel geld is er nodig om al deze
woningen te renoveren?

3. Hoeveel van die sociale woningen worden op dit  moment gerenoveerd? Hoeveel  kost dit de
gemeente?

4. Hoeveel  sociale  woningen  worden  er  deze  legislatuur  bijgebouwd?  Hoeveel  kost  dit  de
gemeente?

5. Hoeveel  sociale  woningen  zijn  er  sinds  2010  bijgekomen  in  Anderlecht,  respectievelijk  via
nieuwbouw en via renovatie?

6. Hoeveel inwoners van Anderlecht staan op de wachtlijst van sociale woningen?

Hartelijk dank voor uw antwoorden!

Met de meeste hoogachting, 

Gilles Verstraeten
Gemeenteraadslid
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